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       Pan Grzegorz Doroba 

Radny Rady Miasta Świdnik 

 

 

 
 

 W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 14.10.2020 r., dotyczącą  poprawy 

stanu nawierzchni drogi osiedlowej przy ulicy Racławickiej 13 informuję, 

że Burmistrz Miasta Świdnik nie jest zarządcą ww. drogi. 

Uwzględniając powyższe, zwróciłem się z prośbą do Spółdzielni Mieszkaniowej 

w Świdniku, która jest zarządcą wnioskowanej drogi o wykonanie wnioskowanego 

remontu. 

 
 

        Z poważaniem 
         
 


